

FEES - HONG KONG SAR PRC

Effective through 31 December 2024



myriad alliance

DAFs at Give2Asia have no account setup fees, no minimum activity requirements, and no management fees.

DONOR-ADVISED FUNDS

A Donor-Advised Fund is a flexible tool for individuals, families, and corporate donors seeking to support nonprofit initiatives across the globe. Donors can claim an immediate tax deduction when they contribute to their fund and then recommend grants to favorite charities at their convenience.

STANDARD GRANT FEES

The minimum grant size is HK\$40,000.

Total Grant Size	Management Fee
All Grants (except mainland China)	10%

MAINLAND CHINA GRANT FEES

Fee is based on a flat percentage of the total grant amount.

Total Grant Size	Management Fee
Up to HK\$200,000 -	HK\$25,000
HK\$200,001 to HK\$750,000	13%
HK\$750,001 to HK\$4,000,000	11%
Over HK\$4,000,000	9%

FEES - HONG KONG SAR PRC

Effective through 31 December 2024



myriad alliance

HONG KONG FRIENDS FUNDS

A Friends Fund provides nonprofits around the globe with a cost-effective solution to receive tax-deductible gifts from supporters in Hong Kong SAR PRC. With a Friends Fund, organizations avoid the trouble and expense of setting up their own Hong Kong-based charity. Give2Asia Foundation Limited handles donor support and back-office administration, including tax receipts.

FRIENDS FUND MANAGEMENT FEES

Fee is based on a percentage of the cumulative giving in a calendar year. Credit card donations also incur a 1.5-3.5% fee collected by our payment processor.

Donations received in calendar year	Management Fee
First HK\$750,000 in donations	5%
Next HK\$3,000,000 in donations	3%
Next HK\$3,750,000 in donations	1%
Amount over HK\$7,500,000	0.5%

STARTUP FEES

All new Friends Funds require a one-time startup fee to cover setup and (for new charities) due diligence.

New Fund Set-Up	Management Fee
1st Friends Fund with Give2Asia or Myriad alliance member	HK\$10,000
Additional fund for a current charity in the network	HK\$4,000

CORPORATE PLUS & ADVISORY SERVICES

Give2Asia provides a range of additional services for corporate and foundation clients. Pricing is based on the specific needs of each engagement.

TAX BENEFITS

Give2Asia Foundation Limited is a tax exempt organization under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance (Hong Kong IR File Number 91/11865).

收費 — 適用於香港特別行政區內的捐款

有效期至 2024 年 12 月 31 日



贈與亞洲的捐贈方指定基金沒有賬戶設立費用、
沒有最低活動要求，也沒有管理費用。

捐贈方指定基金

捐贈方指定基金為個人、家庭和企業捐贈者提供一個靈活的方案，以支援全球的非牟利活動。捐贈者在捐款後，可申請稅務豁免，同時也可以向指定心儀的慈善機構作出捐款。

標準捐贈收費

最低捐贈額為 40,000 港元。

捐贈總額	行政費
所有捐贈額（中國大陸除外）	10%

中國大陸捐贈收費

按捐贈總額根據以下列百分比計算。

捐贈總額	行政費
HK\$200,000以下	HK\$25,000
HK\$200,001 至HK\$750,000	13%
HK\$750,001 至 HK\$4,000,000	11%
HK\$4,000,000以上	9%

收費 — 適用於香港特別行政區內的捐款



有效期至 2024 年 12 月 31 日

贈與亞洲夥伴支持基金

香港的贈與亞洲夥伴支持基金為全球非牟利組織提供了一個高成本效益的方案，使在香港的捐贈者可享有香港特別行政區的稅務豁免。透過贈與亞洲夥伴支持基金，非牟利組織可以省略申請註冊為駐港慈善機構的繁複程序和費用。贈與亞洲基金會有限公司會為捐贈者提供支緩和處理相關行政工作，包括發放稅務收據。

贈與亞洲夥伴支持基金行政費

行政費是按每年度累計捐贈總金額的百分比來計算，包括信用卡捐款所需支付服務供應商的1.5%-3.5%交易手續費。

每年度的捐贈總額	行政費
首HK\$750,000	5%
HK\$3,000,000以上	3%
HK\$3,750,000 以上	1%
HK\$7,500,000 以上	0.5%

新加盟收費

所有新加入夥伴友好基金的成員需要繳付一次性行政費，以支付設立戶口和進行盡職調查（只適用於新加入機構）的費用。

新成員	行政費
首次加盟任何一個贈與亞洲(Give2Asia)或Myriad聯盟成員的夥伴友好基金	HK\$10,000
其後再加盟其他夥伴友好基金 (每個)	HK\$4,000

其他企業和諮詢服務

贈與亞洲為企業和基金會客戶提供一系與慈善相關的諮詢及其他服務。收費將根據每項服務的具體需求而報價。

稅務豁免

根據《稅務條例》第88條，贈與亞洲香港基金會是一個獲豁免繳稅的慈善機構（香港稅務局檔案編號91/11865）。